
ГОСТ Р  51461-99, Сыры плавленые. Метод определения массовой доли добавленных цитратных эмульгаторов и регуляторов кислотности
Processed cheese products. Calculation of the content of added citrate emulsifying agents and acidifiers/pH-controlling agents, expressed as citric acid

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-51461-99
http://gostexpert.ru/gost/gost-51461-99


ГОСТ Р  51461-99, Сыры плавленые. Метод определения массовой доли добавленных цитратных эмульгаторов и регуляторов кислотности
Processed cheese products. Calculation of the content of added citrate emulsifying agents and acidifiers/pH-controlling agents, expressed as citric acid

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-51461-99
http://gostexpert.ru/gost/gost-51461-99


ГОСТ Р  51461-99, Сыры плавленые. Метод определения массовой доли добавленных цитратных эмульгаторов и регуляторов кислотности
Processed cheese products. Calculation of the content of added citrate emulsifying agents and acidifiers/pH-controlling agents, expressed as citric acid

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-51461-99
http://gostexpert.ru/gost/gost-51461-99


ГОСТ Р  51461-99, Сыры плавленые. Метод определения массовой доли добавленных цитратных эмульгаторов и регуляторов кислотности
Processed cheese products. Calculation of the content of added citrate emulsifying agents and acidifiers/pH-controlling agents, expressed as citric acid

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-51461-99
http://gostexpert.ru/gost/gost-51461-99

